核子工程與科學研究所碩士班學生資格考試申請書
Institute of Nuclear Engineering and Science

Application Form of MS Oral Qualifying Examination
學生姓名Name：_________________學號 Student NO.：____________年級Grade：__________
研 究 室Lab No.：_________________電話Extension：_______________

預定口試日期Tentative Oral Exam Date：________年(Y)_________月(M)_________日(D)
＊請列出四門修課成績及格的研究所專業科目（含抵免者）共12學分，其平均在GPA3.2以上(請附成績證明)
Please list 4 specialized courses (including exemption ones) total 12 credits, and the average score should be above GPA3.2 (Attach the transcript).
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資格考試委員三名（以本所教師為原則）Committee (basically should be the Institute Faculty Members)：_____________________ 、_____________________、_____________________

指導教授簽名Signature of Advisor：_____________________

所 長 簽 名 Signature of Director：_____________________

申請日期Application Date：_____年(Y)_____月(M)_____日(D)
備註：
一、碩士班學生應於寒、暑假開始時（視修課成績正式出來的時間），提出資格考試申請書，經指導教授同意及所長審查通過後，即可由學生資格考試委員協調舉行資格考口試。
    Students should apply for oral qualifying exam in the beginning of winter/summer vacation (once the course results come out). With Advisor and Director’s approval, the committee may arrange time for the exam. 
二、學生至遲須於論文口試前三個月通過資格考，並於論文口試前繳交"資格考試結果報告書" 至所辦公室。
    Students should pass oral qualifying exam at least 3 months before taking final defense, and submit “Oral Qualifying Examination Result Notice” to the Institute Office. 

